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     PROTOKÓŁ Nr 3/2016 
z posiedzenia 

Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 26 kwietnia 2016 roku 
 

Miejsce posiedzenia: Sala konferencyjna Urzędu Gminy w Bielsku Podlaskim, 

ul. Mickiewicza 46.  

Czas trwania posiedzenia: godz. 9.00 – 10.30. 

Prowadzący posiedzenie: JERZY CHILKIEWICZ – Przewodniczący Komisji. 

Zawiadomienie o posiedzeniu komisji stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Obecni: 

1. Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

     - CHILKIEWICZ JERZY (Przewodniczący) 

     - CAR MIKOŁAJ 

     - KIRYLUK MIKOŁAJ 

     - KOWALCZUK JAN 

     - TKACZUK LUCYNA 

2. Wójt Gminy – RAISA RAJECKA 

3. Zastępca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK 

4. Skarbnik Gminy – NADZIEJA SOKOŁOWSKA 

5. Przewodniczący Rady Gminy – ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI 

 

Lista obecności członków Komisji  stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu.  

Na początek, Przewodniczący Komisji radny JERZY CHILKIEWICZ  powitał 

wszystkich obecnych i przedstawił następujący porządek posiedzenia: 

Porządek posiedzenia:  
1. Zaopiniowanie materiałów na XV Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski zwołaną na dzień 28 

kwietnia 2016 r.: 

a)  Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2015 dla Gminy Bielsk Podlaski; 

b) Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2015 rok, z wykonania planu finansowego 

Gminnej Biblioteki Publicznej w Augustowie za 2015 rok oraz informacja o stanie mienia 

komunalnego Gminy Bielsk Podlaski i jego rozdysponowaniu w 2015 roku; 

c) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego instytucji 

kultury za 2015 rok; 

d) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok; 

e) Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru formularza informacji w sprawie  podatku od 

nieruchomości, rolnego, leśnego i formularzy deklaracji na podatek od nieruchomości, rolny i 

leśny; 

f) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu; 

g) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Podlaskiemu; 

h) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bielsk Podlaski. 

i) Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za 2015 

rok. 

2. Sprawy bieżące. 

 

 Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że są przygotowane do rozpatrzenia 

dodatkowe projekty uchwał: 

- w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku Podlaskim, 

- w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowych stanowiących własność 

Gminy Bielsk Podlaski. 

Ponieważ w planie pracy Rady Gminy kolejna sesja jest przewidziana dopiero w czerwcu, 



 2 

 

zwróciła się z prośbą o wprowadzenie tych punktów do porządku najbliższej sesji.   

 

Do pkt 1a) 

Ocena zasobów pomocy społecznej za 2015 rok dla Gminy Bielsk Podlaski, stanowi 

Załącznik Nr 3 do protokołu.  

 Wójt Gminy RAISA RAJECKA  przypomniała, że zgodnie z obowiązującymi 

przepisami ocenę zasobów pomocy społecznej przedstawia się Radzie Gminy każdego roku. 

Jeśli będzie taka potrzeba, ocenę przedstawi na sesji Kierownik GOPS – Pani BARBARA 

CAR.   
 Radni nie zgłosili  pytań i uwag, a przedłożoną informację zaopiniowali pozytywnie. 
 

Do pkt 1b) 
 Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2015 rok, z wykonania planu 

finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Augustowie za 2015 rok oraz informacja o stanie 

mienia komunalnego Gminy Bielsk Podlaski i jego rozdysponowaniu w 2015 roku, stanowi 

Załącznik Nr 4 do protokołu.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa 

wydała już pozytywną opinię o przedłożonym sprawozdaniu (uchwała Nr II-00321-1/16 z dnia 

11.03.2016 r.). Dodała, że sprawozdanie będzie podstawą przyjęcia uchwały w sprawie 

absolutorium za 2015 rok. 

 Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 Sprawozdanie radni zaopiniowali pozytywnie.  

 

Do pkt 1c)  
Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego 

sprawozdania finansowego instytucji kultury za 2015 rok,  stanowi Załącznik Nr 5 do 

protokołu.  

Uwag i pytań nie zgłoszono.   

Projekt uchwały radni zaopiniowali pozytywnie. 

 

Do pkt 1d)  
Wniosek Wójta Gminy dotyczący wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2016 rok - 

stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu.  Propozycje zmian omówiła Skarbnik Gminy – 

NADZIEJA SOKOŁOWSKA. Dodatkowo przedstawiła wniosek Wójta Gminy, stanowiący 

Załącznik Nr 7 do protokołu, w sprawie  zmiany nazwy zadania inwestycyjnego z załącznika 

Nr 3 poz. 9 do uchwały Nr XIV/77/2016 Rady Gminy z dnia 31 marca 2016 r. w sprawie zmian 

w budżecie gminy na 2016 rok. Dotychczasowa nazwa zadania „Budowa przepustu przez rzekę 

Bronka w obrębie gruntów wsi Brześcianka” zostaje zmieniona na „Budowa przepustu 

rurowego na cieku spod Grabowca”. Pani Skarbnik wyjaśniła, że zmianę nazwy zasugerował 

Wojewódzki Zarząd Melioracji i Urządzeń Wodnych, aby dostosować nazewnictwo do 

przepisów prawa wodnego i budowlanego. Stosowną poprawkę radni otrzymali przed 

posiedzeniem komisji. Poinformowała również, że gmina otrzymała subwencję oświatową 

niższą od przewidywanej o 130.000 zł. Uprzedziła też, że projekt uchwały może być przed sesją 

uzupełniony o środki, jakie mają wpłynąć na wypłatę akcyzy, której  termin wypłaty upływa z 

końcem kwietnia br.  

Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag i pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali 

projekt uchwały. 

 

Do pkt 1e)  
Wniosek Wójta Gminy dotyczący określenia wzoru formularza informacji w sprawie 

podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego i formularzy deklaracji na podatek od 

nieruchomości, rolny i leśny - stanowi Załącznik Nr 8 do protokołu. Skarbnik Gminy – 

NADZIEJA SOKOŁOWSKA wyjaśniła, że uchwała w sprawie przyjęcia formularzy była 

przyjmowana w październiku br., jednak Regionalna Izba Obrachunkowa zausterkowała 
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pozycję, która w zasadzie w Gminie Bielsk Podlaski nie ma zastosowania.  

Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag, a projekt uchwały zaopiniowali 

pozytywnie. 

 

Do pkt 1f)  
Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Bielskiemu - stanowi Załącznik Nr 9 do protokołu. Skarbnik Gminy NADZIEJA 

SOKOŁOWSKA poinformowała, że przyjęcie uchwały w tej sprawie jest niezbędne do 

zawarcia porozumienia dotyczącego budowy drogi. Przedłożony projekt uchwały dotyczy 

dofinansowania trzech inwestycji drogowych: 

- Przebudowa drogi powiatowej Piliki-Pietrzykowo-Bolesty-Skrzypki Duże-Skrzypki 

Małe-Truski, 

- Przebudowa drogi powiatowej Bielsk Podlaski-Hryniewicze Duże, 

- Modernizacja drogi powiatowej odcinek Parcewo-Orla (do granicy administracyjnej 

Gm. Bielsk Podlaski). 

Pani Wójt poinformowała, że w najbliższych dniach zostanie rozstrzygnięty przetarg na 

budowę drogi Szastały-Grabowiec.  Jest to inwestycja gminna współfinansowana przez 

Nadleśnictwo Bielsk w kwocie 375 tys. zł oraz Powiat Bielski w kwocie 12,5 tys. zł. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag, projekt uchwały radni zaopiniowali pozytywnie. 

 

Do pkt 1g)  
Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Podlaskiemu stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że projekt uchwały dotyczy inwestycji 

realizowanej przez samorząd Województwa Podlaskiego polegającej na budowie ciągu pieszo-

rowerowego w ciągu drogi wojewódzkiej Bielsk Podlaski-Hajnówka-Białowieża – granica 

państwa na odcinku od drogi krajowej Nr 66 do początku wsi Hołody. W planie jest 

sfinansowanie dokumentacji technicznej przez Miasto i Gminę, a całość zostanie zrealizowana 

przez Województwo  w latach 2017-2018. O kwocie, jaką trzeba będzie zapłacić za 

dokumentację zdecyduje przetarg.  W przedłożonym projekcie uchwały ujęto kwotę 

dofinansowania przez Gminę w wys. 80.000 zł. Pani Wójt zwróciła się do radnych o 

zaakceptowanie tej propozycji i skorzystanie z oferty samorządu Województwa. 

- Radny JERZY CHILKIEWICZ stwierdził, że pomysł jest wart poparcia, chociaż przypomniał, 

że Województwo miało wszędzie robić ścieżki rowerowe. Pani Wójt powiedziała, że omawiana 

inwestycja nie pochodzi z tego projektu, a pomysł powstał jakiś czas temu na spotkaniu w 

Urzędzie Gminy. Pani Wójt poinformowała również, że jest szansa na realizację pomysłu 

Powiatu dot. przekazania drogi Bielsk Podlaski-Topczewo do zarządzania przez Województwo 

Podlaskie. Droga ta spełnia wymagane kryteria, ponieważ m.in. łączy dwie gminy. Jeśli 

zostanie to sfinalizowane, wówczas będzie miał sens wniosek radnego Jerzego Onacika dot. 

poprawy bezpieczeństwa na drodze do Augustowa i we wsi Augustowo. 

- Przewodniczący Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI wyraził się pozytywnie o 

przedstawionym projekcie budowy ścieżki rowerowej, zwłaszcza, że inwestycja będzie 

realizowana przez Województwo. Pani Wójt dodała, że sama gmina nie złożyłaby takiego 

wniosku, po tej trasie większość porusza się samochodami, ale ścieżka rowerowa też z 

pewnością przyda się i będzie miała swoich użytkowników.  

- Radny MIKOŁAJ KIRYLUK  przypomniał o złym stanie technicznym drogi w Knorozach. 

Pani Wójt powiedziała, że droga wymaga położenia nakładki asfaltowej. Dyrektor 

Powiatowego Zarządu Dróg ma świadomość potrzeby realizacji tej inwestycji. Każdego roku 

zadanie to jest wpisywane do budżetu powiatu. Ponieważ jej stan jest tragiczny, zachodzi 

konieczność wystosowania pisma do Powiatu o przyspieszenie remontu tej drogi.   

Radni nie zgłosili więcej pytań i uwag, a projekt uchwały zaopiniowali jednogłośnie 

pozytywnie. 

 

Do pkt 1h)  
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Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bielsk 

Podlaski, stanowi Załącznik Nr 11 do protokołu. Wniosek omówiła Wójt Gminy RAISA 

RAJECKA. Wyjaśniła, że proponowana zmiana w ostatnio przyjętej uchwale polega na 

wprowadzeniu zapisu o publikacji uchwały w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Podlaskiego. Takie stanowisko zajął Podlaski Urząd Wojewódzki uznając, że program opieki 

nad zwierzętami jest aktem prawa miejscowego. Pani Wójt dodała, że podczas podejmowania 

poprzedniej uchwały takiego wymogu nie było, teraz należy taką poprawkę wprowadzić. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag, a projekt uchwały zaopiniowali jednogłośnie 

pozytywnie. 

 

Do pkt 1i)  
Pismo Wójta Gminy przedkładające sprawozdanie z realizacji programu współpracy z 

organizacjami pozarządowymi i organizacjami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

za 2015 rok, stanowi Załącznik Nr 12 do protokołu. Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

przypomniała, że jest to dokument przedkładany Radzie Gminy co roku. 

- Przewodniczący Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI zwrócił uwagę, że 

inne samorządy ogłaszają konkursy dla organizacji pozarządowych na różne działania. 

Powiedział, że w taki sposób organizacje mogą otrzymać dofinansowanie swojej działalności, 

m.in. Stowarzyszenie Diabetyków. Można ustalić kwotę, np. 10 – 15 tysięcy zł, jaka zostanie 

przeznaczona na takie cele. Poinformował, że Powiat Bielski rocznie przeznacza na organizacje 

pozarządowe 35 tys. zł. Pani Wójt wyjaśniła, że po ogłoszeniu takiego konkursu 

zainteresowana organizacja powinna złożyć projekt, niemniej jednak w przyszłorocznym 

programie współpracy można taki zapis wprowadzić. Przewodniczący dodał, że jeśli projekt nie 

zostanie złożony, albo zostanie przygotowany nieprawidłowo, wówczas pieniądze nie będą 

wypłacone. Mówiąc o dofinansowaniu różnej działalności Przewodniczący zwrócił uwagę, że z 

budżetu samorządów nie powinny być dofinansowywane służby mundurowe, bo taka sytuacja 

stwarza między tymi podmiotami relacje uzależniające, podobnie wygląda to w szkołach, gdzie 

niektórzy rodzice prowadzący firmy sponsorują szkoły, w których uczą się ich dzieci. 

- Radny MIKOŁAJ CAR powiedział, że jeśli samorząd planuje jakieś inwestycje, to 

podnosi podatki, analogicznie Policja powinna otrzymywać  na swoje potrzeby część pieniędzy 

uzyskanych z mandatów. 

Radni nie zgłosili innych pytań i uwag, a sprawozdanie zaopiniowali j pozytywnie. 

 

 Po rozpatrzeniu projektów uchwał doręczonych radnym i przewidzianych w porządku 

sesji, Pani Wójt przedstawiła 2 dodatkowe tematy: 

1) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Bielsku Podlaskim stanowi Załącznik Nr 13 do protokołu ; 

- Pani Wójt odczytała pismo Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego zawiadamiające o 

wszczęciu postępowania nadzorczego w sprawie stwierdzenia  nieważności  § 4 ust. 2 i 

ust. 3 oraz § 10 Statutu uchwalonego w marcu 2016 r. Zastrzeżenia organu nadzoru 

dotyczyły formy nawiązania stosunku pracy z Kierownikiem GOPS oraz podmiotów 

sprawujących nadzór w zakresie realizowanych przez GOPS zadań własnych gminy 

oraz zleconych z zakresu administracji rządowej. Pani Wójt dodała, że w ubiegłym roku 

podczas kontroli przeprowadzonej przez pracowników Wydziału Spraw Społecznych 

PUW takich zastrzeżeń nie stwierdzono, a inne samorządy, w tym Miasto Bielsk 

Podlaski mają w swoich statutach takie same zapisy. Niemniej jednak wskazane usterki 

należy naprawić. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag, a projekt uchwały zaopiniowali jednogłośnie 

pozytywnie i zaakceptowali wprowadzenie do porządku najbliższej sesji jako pkt 13. 

2) Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowych 

stanowiących własność Gminy Bielsk Podlaski stanowi Załącznik Nr 14 do 

protokołu; 

- Pani Wójt poinformowała, że w dniu 20 kwietnia wpłynęły do Urzędu Gminy wyceny 
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nieruchomości położonych w obrębie gruntów wsi Pilipki, Krzywa i Grabowiec. Ponieważ 

Kolejna sesja Rady Gminy jest przewidziana dopiero w czerwcu, zwróciła się z prośbą o 

wprowadzenie projektu uchwały do porządku sesji, aby nie wstrzymywać procedury sprzedaży 

wymienionych nieruchomości. Przypomniała, że jeśli wartość nieruchomości przekracza kwotę 

10.000 zł, do jej sprzedaży potrzebna jest zgoda Rady Gminy.  

Radni nie zgłosili pytań i uwag, a projekt uchwały zaopiniowali jednogłośnie 

pozytywnie i zaakceptowali wprowadzenie do porządku najbliższej sesji jako pkt 14. 

 

Do pkt 2) 
W sprawach bieżących poruszono następujące tematy: 

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA odczytała treść odpowiedzi przekazanej Pani Alinie Korszak 

Sołtys Sołectwa Haćki na jej wystąpienie na ostatniej sesji Rady Gminy dotyczące korzystania 

z budynku Ośrodka Kulturalno-Edukacyjnego. Kopię pisma radni otrzymali przed 

posiedzeniem Komisji. Pani Wójt poinformowała, że jakiś czas temu na Facebooku 

zamieszczono  zdjęcie budynku z informacją o istnieniu takiego obiektu w Haćkach i 

możliwości jego wynajęcia. Stanowczo podkreśliła, że nie  można podawać do wiadomości 

publicznej takiej informacji, ponieważ obiektu wyremontowanego ze środków Unii 

Europejskiej nie można wynajmować pobierając opłaty za wynajem. Konsekwencją takich 

działań może być żądanie zwrotu pieniędzy, jakie gmina otrzymała na tę inwestycję. Taką 

informację przekazała Pani Skarbnik na ostatniej Sesji Rady Gminy. Zwróciła uwagę, że jeśli 

pomieszczenia są udostępniane np. na zajęcia fitness, wówczas można pobrać jedynie kwotę na 

pokrycie kosztów eksploatacji, czyli m.in. za pobór wody i energii elektrycznej. W okresie 

zimowym są to większe koszty, zwłaszcza jeśli w budynku jest elektryczne ogrzewanie. Pani 

Wójt poinformowała również, że został przygotowany projekt regulaminu świetlic wiejskich 

oraz projekt statutu sołectw. Tekst radni otrzymali przed posiedzeniem, natomiast pozostałym 

sołtysom zostanie przekazany na sesji Rady Gminy. Do końca maja 2016 roku można będzie 

zgłaszać swoje uwagi i propozycje do obu dokumentów. 

- Radni zapoznali się z treścią pisma Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 

skierowanego do radnego JERZEGO ONACIKA będącego odpowiedzią na wniosek radnego w 

sprawie poprawy bezpieczeństwa na drodze krajowej Nr 66 poprzez budowę ciągu pieszo-

rowerowego na odcinku jej przebiegu przez miejscowość Augustowo oraz przy ul. Brańskiej w 

Bielsku Podlaskim. Z treści pisma wynika, że inwestycja jest możliwa do realizacji przez 

samorząd gminy po udostępnieniu gminie gruntów pasa drogowego po podpisaniu 

porozumienia. Pani Wójt powiedziała, że budżet gminy jest zbyt niski, by sfinansować taką 

inwestycję. 

- Pani Wójt poinformowała, że Sołtys Sołectwa Hołody  prosi o wybudowanie toalety w 

remizie strażackiej w Hołodach. Dodała, że miejscowa jednostka OSP ma duże tradycje. Jej 

członkowie wiele lat temu uczestniczyli w pracach na rzecz remizy i otoczenia. Pani Wójt 

poinformowała, że planuje wprowadzić to zadanie do budżetu w czerwcu tego roku, bowiem 

udało się zarezerwować środki na sporządzenie dokumentacji. Poza tym jest szansa na 

pozyskanie dodatkowych funduszy zewnętrznych przewidywanych na poprawę 

bezpieczeństwa, w tym OSP. Do utworzenia toalety niezbędne jest dobudowanie 2 ścian. 

prosząc radnych o akceptację wprowadzenia tego zadania, RAISA RAJECKA poinformowała, 

że zbliża się kolejna rocznica utworzenia jednostki OSP w Hołodach, więc do tego czasu 

dobrze by było inwestycję sfinalizować. Jednostka zasługuje na to.  

Radni nie zgłosili pytań i uwag, a propozycję wprowadzenia do budżetu zadania 

polegającego na  budowie toalety w Remizie OSP Hołody zaopiniowali pozytywnie. 

-  RAISA RAJECKA poinformowała o inicjatywie Stowarzyszenia Edukacji Filmowej dot. 

wyprodukowania filmu „Znachor 2” będącego nawiązaniem do popularnego filmu sprzed lat. 

Założeniem produkcji jest promocja Bielska i okolic. Na produkcję filmu Stowarzyszenie 

dysponuje kwotą w wys. 60 tys. zł, a całe przedsięwzięcie jest szacowane na kwotę w wys. 100 

tys. zł. Część pieniędzy udało się pozyskać z funduszu obywatelskiego Miasta, część przekaże 

Urząd Marszałkowski, inicjatorzy przedsięwzięcia liczą również na wsparcie samorządów 

lokalnych, poszukują też miejsc w terenie do kręcenia scen filmowych. Ponieważ w budżecie 
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Gminy Bielsk Podlaski są pieniądze przeznaczone na promocję, Pani Wójt zaproponowała 

udzielić wsparcia w wys. 4 tys. zł. Radni poparli inicjatywę stwierdzając, że młodych ludzi, 

którzy mają zapał do takich przedsięwzięć należy wspierać. Ostatecznie ustalono, że na 

produkcję filmu z budżetu gminy można przeznaczyć kwotę w wys. 5 tys. złotych. Pani 

Skarbnik powiedziała, że w tej sprawie zostanie podpisane porozumienie.  

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA nawiązała do wniosku złożonego przez Stowarzyszenie 

Diabetyków o dofinansowanie dojazdu na turnus rehabilitacyjny w Juracie w maju 2016 r. 

Odczytała korespondencję dotychczas prowadzoną w tej sprawie, m.in. informację o 

mieszkańcach Gminy Bielsk Podlaski, którzy będą uczestnikami turnusu.  Stowarzyszeniu 

zostało przekazane pismo informujące o możliwości skorzystania z pomocy udzielanej przez 

GOPS (na ogólnych zasadach) na indywidualny wniosek zainteresowanych.  Poinformowała, że 

wpłynęła skierowana do Wójta oraz Rady Gminy  prośba Pani Grażyny P. o udzielenie takiego 

wsparcia dołączając dokumentację medyczną o stanie zdrowia. Radni zapoznali się z treścią 

pisma. Przewodniczący Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI powiedział, że 

wniosek ten należy skierować do GOPSU, a w przyszłości lepszym rozwiązaniem byłoby 

przekazanie pieniędzy Stowarzyszeniu w ramach współpracy z organizacjami pozarządowymi i 

ogłoszeniu konkursu na realizację projektów. Pani Wójt powiedziała, że w przyszłym roku w 

budżecie gminy zostaną zabezpieczone środki na ten cel, a projekty będą mogły zgłaszać 

również inne stowarzyszenia. Podzieliła się również swoimi doświadczeniami z 2015 roku, 

kiedy gmina sfinansowała na potrzeby Stowarzyszenia Diabetyków wynajem autobusu z 

„VEOLII” również w celu przewiezienia uczestników turnusu rehabilitacyjnego. 

 Innych tematów nie zgłoszono. W związku z tym JERZY CHILKIEWICZ o godz. 10.30 

zamknął posiedzenie. 

 

 

Protokołowała: 

Insp. Ala Wawulska 

 

     Podpisy obecnych członków:  

     Komisji  

1. CHILKIEWICZ Jerzy 

(Prowadzący posiedzenie)) 

………………………… 

2. CAR Mikołaj 

 

………………………… 

3. KIRYLUK Mikołaj ………………………… 

4. KOWALCZUK Jan 

 

……………………….. 

5. TKACZUK Lucyna ………………………. 

 

 

   


